
Referat årsmøte – Hurum Sjakklubb – 2024 – tirsdag 25. juni kl. 1800 – ved Sætre 
innbyggertorg – møterom Stikkvann 

1. Innkalling og dagsorden ble godkjent uten innsigelser 

2. Odd Aasen ble valgt (tilbød seg) til å være referent 

3. Økonomi 

a. Intet regnskap å vise til – siden de foregående årene har vært drevet på et 

minimumsnivå, både hva gjelder medlemmer og økonomi 

b. Se vedlegg 

4. Vedtekter (se vedlegg) – ingen innvendinger (leder bør repetere, leders egen 

kommentar 

5. Medlemskontingent –  

a. Ut året – samtlige betaler halv årskontingent 

b. For 2025 

6. Valg av styre 

a. Forslag til kandidater – etter litt diskusjon, har samtlige sagt ja til sin rolle (det 

vil foreligge en skriftlig rollebeskrivelse) 

i. Ansvarlig for økonomi Celine Aasen 

ii. Materialforvalter  Geir Kjos Fredriksen 

iii. Ansvarlig for barn og unge Christopher Lurud Lindbak 

iv. Opplæring   Jan Rasmussen og Espen Toth 

v. Leder    Asle Lien tar gjenvalg som leder 

7. Eventuelt 

Det ble diskutert en del rundt om hvordan få opp sjakkinteressen i vår by. 

Det ble diskutert en del om besøk av skoler og andre institusjoner, samtaler med 

fremtidige sponsorer, reklamering ol. 

Det var stort engasjement angående dette temaet og alle var enige om at her har vi 

et utviklingspotensial i fremtiden. 

Etter det er valgt nytt styre, sende signerte (elektronisk signert) papirer inn til 

Brønnøysundregisteret for godkjenning.  

Merk! Årsmøtet skal ikke ta stilling til enkeltsaker, det er det det valgte styret som skal 

gjøre. Det må berammes styremøte, med det nyvalgte styret, ganske raskt etter at 

Årsmøtet er avholdt 

Ved årsmøtet er det ingen rapporteringsplikt om antall fremmøtte, eller hvem som møter. 

26. juni – Odd Aasen, referent   

Asle Lien 

Grunnlegger og leder av Hurum Sjakklubb 

 



 


